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2. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 8.2.2016  
 
 
Ing. Bulla: 
Vy ste to slovo o kšeftovaní použili, nie ja. Neviem, prečo ste ho použili v tej súvislosti, keď 
som hovoril o spolupráci primátora s poslancami. Znie mi to v ušiach, doteraz mi to znie 
v ušiach, preto sa na to pýtam, lebo ste boli poslancom predchádzajúce 4 roky a viete, že 
bývalé vedenie mesta nemalo ani zďaleka takú podporu medzi poslancami, ako je teraz 
zastúpené TREBIŠOV NAHLAS v zastupiteľstve. Napriek tomu, zásadné veci, dôležité veci, 
vážne veci prechádzali  aj s vašou podporou, aj s vašim hlasom veľakrát, nie vždy, ale 
veľakrát áno, preto mi tam to kšeftovanie nepasuje. Vychádza mi z toho to, že ak ste hlasovali 
v minulom volebnom období za návrhy, ktoré predkladalo bývalé vedenie mesta a hlasovali 
ste za, bolo to snáď o kšeftovaní?  
 
PhDr. Čižmár: 
Nie, bolo to o tom, čo som povedal pred chvíľou. Hlasoval som za nich preto, lebo som bol 
v dobrej viere, že sú pre dobro občanov mesta. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 8.2.2016 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


